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In het Bulletin van Vragen en Antwoorden worden vragen van Raadsleden en de 
antwoorden daarop letterlijk en volledig opgenomen. Elke briefschrijver is 

verantwoordelijk voor zijn/haar tekst waarvan de inhoud niet bindend is voor 
het Stadsbestuur. 
 
 

Vraag 2075: Raadslid Sandra Wintein (17 oktober 2022) 
 
Verlichting Damse Vaart-Zuid - opvolgingsvraag  

 

Eind vorig jaar kreeg ik van het stadsbestuur volgend antwoord op mijn eerdere vragen voor 
vernieuwing van de verlichting op de Damse Vaart-Zuid:  
“In navolging op ons eerder verstuurd antwoord van 8 december 2021 bezorgen wij u volgende 
actuele informatie.  Het college van burgemeester en schepenen heeft in zitting van 22 november 
2021 een opdracht gegund aan Fluvius voor het opmaken van een studie om aldaar verlichting te 
ontwerpen met LED armaturen. De veiligheid op het kruispunt Damse Vaart-
Zuid/Gemeneweideweg-Noord zal aanzienlijk verhogen door deze investering. LED-armaturen zijn 
te verantwoorden door hun duurzaamheid en lager verbruik.” 
  
Inmiddels werd ik opnieuw gecontacteerd door buurtbewoners met de vraag wanneer hier werk 
van wordt gemaakt. Blijkbaar zou de verlichting aldaar nog steeds niet zijn aangepast. 
 
Vandaar de volgende vraag: 
  

1. Hoe ver staat het met de opdracht voor de studie om aldaar verlichting te ontwerpen met 
LED armaturen? Graag een update.  

2. Wat is de vooropgestelde timing voor het vervangen van de verlichting op het kruispunt 
Damse Vaart-Zuid/Gemeneweideweg-Noord door nieuwe LED armaturen? 

 

Antwoord 2075: 
 
Verlichting Damse Vaart-Zuid - opvolgingsvraag  

 

De dienst Openbaar Domein informeerde nog eens bij Fluvius, die de openbare verlichting in 
Brugge beheert. Bij Fluvius is het momenteel alle hens aan dek voor de verledding en 
omschakeling van het brandregime (dimmen en doven) in kader van de energiecrisis. Daardoor 
kunnen ze zich voor het project Damse Vaart-Zuid (nog) niet vastpinnen op een concrete timing. 
Wij blijven dit opvolgen ten aanzien van Fluvius en houden u op de hoogte. 
 

Vraag 2076: Raadslid Geert Van Tieghem (18 november 2022) 
 
Aantal tussenkomsten/interpellaties gemeenteraden Brugge anno 2021/2022 

 



Medio 2021 werden ons cijfers bezorgd m.b.t. de tussenkomsten, interpellaties/schriftelijke 
vragen van raadsleden m.b.t. 2020. 
 
De gemeenteraad is immers het kloppende democratische hart van onze stad. Hier wordt over 
belangrijke beleidskeuzes gedebatteerd.   Een actieve participatie van de verkozen raadsleden is 
belangrijk.   Gelieve ons – wat 2021 en 2022 (tot en met oktober 2022) betreft – een globaal 
overzicht te bezorgen van : 
 

 het aantal tussenkomsten in de gemeenteraden van 2021 en 2022 per raadslid en per 
jaar  (niet schepenen) 

 het aantal interpellaties in de gemeenteraden van 2021 en 2022 per raadslid en per jaar 
(niet schepenen) 

 het aantal schriftelijke vragen in de gemeenteraden van 2021 en 2022 per raadslid en 
per jaar (niet schepenen) 
 

Antwoord 2076: 
 
Aantal tussenkomsten/interpellaties gemeenteraden Brugge anno 2021/2022 

 
In bijlage vindt u het overzicht van het aantal tussenkomsten van 2021 en 2022. 
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bijlage-tussenkomsten gemeenteraad.xlsx

 
 

Vraag 2077: Raadslid Raf Reuse (26 november 2022) 
 
Plaatsen van afvalkorven bij picknickbanken 

 
De laatste jaren zijn er heel wat picknickbanken op het openbaar domein geplaatst - een zeer 
goede zaak wat mij betreft. We moeten er ons echter van bewust zijn dat picknicken vaak 
gepaard gaat met afval. Om te vermijden dat afval in het milieu terecht komt kunnen er 
consequent vuilnisbakken geplaatst worden bij de picknickbanken. Nu is dat niet altijd het geval 
(vb. Foreestbos in Sint-Andries). Overweegt het stadsbestuur om dit te doen? 
 

Antwoord 2077: 
 
Plaatsen van afvalkorven bij picknickbanken 

 

De dienst Openbaar Domein volgt de aanwezigheid van zwerfvuil op en rond de diverse 
picknickbanken nauw op.  
 
Wat niet betekent dat standaard afvalmanden voorzien worden, dit om volgende redenen:  

- Niet elke picknick locatie geeft aanleiding tot zwerfvuil. Geëngageerde en milieubewuste 

picknickers nemen soms hun afval terug mee als er eens geen afvalmand staat.  

- Er staan iets meer dan 1.900 vaste afvalmanden in Brugge. Op heel wat locaties waar 

picknickbanken staan, is er dus al een vaste afvalmand aanwezig en is het overbodig om er 

nog één bij te plaatsen. 

- Het plaatsen van afvalmanden impliceert niet noodzakelijk dat het afval ook daarin terecht 

komt.  

- De picknickbanken worden sowieso verplaatst door de gebruikers er van, waardoor een 

eventuele afvalmand dikwijls niet meer in de onmiddellijke omgeving van de picknickbank 

staat. 
 
Om extra te sensibiliseren wat betreft zwerfvuil rond afvalmanden brengen wij dit voorjaar een 
extra sensibiliserende boodschap op de picknickbanken aan. Het betreft een metalen plaatje van 



20 x 15 cm, waarvan de breedte gelijk is aan 1 balk van de bank. Het plaatje wordt 90° gedraaid 
t.o.v. zitplaatsen zodat het vanuit alle zitplaatsen gelezen kan worden. 
 

Vraag 2078: Raadslid Jos Demarest (28 november 2022) 
 
Wegdek Jan Breydelstadion 

 
Op 29 juli stuurde ik u een schriftelijke vraag in verband met de onveilige toestand van fiets- en 
voetpaden in het Jan Breydelstadion.  
Vrij vlug na de melding werd met ‘lap en tap’-werk het euvel wat opgelapt. Dat dit zeker geen 
duurzame herstellingen waren, mogen blijken uit twee recente foto’s in bijlage. Zeker met de 
winter voor de deur zullen nog dergelijke toestanden zich voordoen, als het wegdek niet 
fundamenteler wordt aangepakt.  
Gezien dit voor iedereen een toegankelijk en gebruikte weg is, wil ik aandringen opdat deze 
onveilige situaties onmiddellijk zouden opgelost worden. En dit niet door voorlopige herstellingen, 
maar door een duurzame aanpak van de werken. En graag ook controle door de dienst openbaar 
domein. 
 

Antwoord 2078: 
 
Wegdek Jan Breydelstadion 

 
De structurele oplossing voor het wegdek rond het bestaande Jan Breydelstadion zit vervat in het 
stadiondossier. 
Daarom opteren wij er voor om de nodige grondige herstellingswerken (raming: € 30.000) aan de 
asfaltverharding niet uit te voeren. Dit zou geen duurzame besteding van middelen zijn. Ook 
(goedkoper) lokaal herstel met koude asfalt is geen optie, gezien lokaal herstel geen oplossing 
biedt aan deze problematiek.  
 

Vraag 2079: Raadslid Annick Lambrecht (8 december 2022) 
 
Defecte fietsroltapijten 't Zand 

 
In navolging van mijn eerdere vragen, die ondertussen reeds dateerden van 2020 en 2021 en de 
recentste van afgelopen zomer, informeer ik graag nog even naar een update in dit dossier. 
 
We constateren immers, samen met veel andere Bruggelingen, dat de fietsroltapijten nog steeds 
meer defect zijn, dan dat ze werken.  
In het laatste antwoord dat ik ontving meldde u het volgende: “Wij kunnen uw vraag enkel ten 
gronde beantwoorden mits wij inzage krijgen in het logboek van het roltapijt. Een uitprint van het 
logboek werd reeds diverse malen gevraagd aan de leverancier, wij herhaalden die vraag nog 
eens in het laatste PV van ingebrekestelling (dd. 4/2/2021). Wij dringen verder aan, van zodra wij 
een uitprint van het logboek ontvangen, kan een antwoord ten gronde op uw vraag overgemaakt 
worden.” 
  

1. Graag een nieuwe stand van zaken in dit dossier.   

2. Welke stappen zal het stadsbestuur ondernemen om ervoor te zorgen dat de 
fietsroltapijten terug in dienst kunnen worden genomen? 

Antwoord 2079: 
 

Defecte fietsroltapijten ’t Zand 

 

De rolpaden zijn in dienst. Als er onderbrekingen zijn, blijken deze uit diverse camerabeelden in 
de regel het gevolg te zijn van vandalisme of onjuist gebruik (indrukken noodknop). Samen met 
enkele camerabeelden waarop daders herkenbaar in beeld zijn, werd een klacht ingediend bij de 
politie.  



Inmiddels werd een onderhoudscontract afgesloten inclusief monitoringssysteem, beheer op 
afstand en aanleg lokale voorraad wisselstukken om langdurige (technische) stilstand maximaal te 
voorkomen. 
 

Vraag 2080: Raadslid Karel Scherpereel (13 december 2022) 
 
Inbraken bij gedoofde straatverlichting 

 
Een dame, die aan de Maria Assumptakerk woont, meldde mij dat er al diverse inbraken waren in 
de Prins Alexanderstraat in Assebroek en dat dit alles te maken heeft met het licht dat 's avonds 
in Brugge vroeger gedoofd wordt.  Feiten waarvan ik de waarheid niet kan verifiëren. Hierbij een 
tweetal vragen: 

 Is er een toename van inbraken op Brugs grondgebied is? Waaraan zou dat te wijten zijn? 
 Zijn er meer inbraken op plaatsen waar de straatverlichting tussen 23 uur en 5 uur 

gedoofd wordt dan voorheen? 

Antwoord 2080: 
 
Inbraken bij gedoofde straatverlichting 

 

In bijlage vindt u antwoord op uw schriftelijke vraag. 

22345 
bijlage-inbraken en verlichting.pdf

 

Vraag 2081: Raadslid An Braem (17 december 2022) 
 
Joseph Wautersstraat 

 

In de Joseph Wautersstraat is er een paaltje omver gereden. Dit leidt tot gevaarlijke situaties. 
Kan dit hersteld worden? 
En kan er naar aanleiding van mijn vorige SV ivm deze straat overwogen worden om toch iets van 
signalisatie aanbrengen voor auto's dat fietsers die van rechts komen, voorrang hebben? 
Op dit punt is de kerstverlichting ook defect, er brandt slechts 3/4 van de lampjes aan 1 van de 
palen. 
 



 
 

Antwoord 2081: 
 

Joseph Wautersstraat 

 

De externe contractant van de feestverlichting heeft op vraag van de dienst Facilitair Beheer een 
controle uitgevoerd op deze locatie. Er hangt in de Joseph Wautersstraat echter geen 
feestverlichting van de Stad. In de nabijgelegen Torhoutse Steenweg werd alles nagezien en 
operationeel gemaakt. 
 
Het antwoord op deelvragen 1 en 2 wordt u later bezorgd. 
 

Vraag 2082: Raadslid Geert Van Tieghem (6 januari 2023) 
 
Parkeergelden/parkeerretributies anno 2022 

 
Gelieve ons een overzicht mede te delen m.b.t. de periode 1/1/2022 – 31/12/22  van :  
 

 De inkomsten uit parkeergelden (parkeerautomaten en sms- parkeren/app) 
 De inkomsten parkeerretributies  (binnenstad, blauwe zone en kiss en ride zones) 
 Het aantal parkeerretributies ( “            “       “           “           “         “ ) 
 Het aantal processen verbaal voor foutparkeren (+boetebedrag) via politiediensten 

 

Antwoord 2082: 
 
Parkeergelden/parkeerretributies anno 2022 

 
1. De inkomsten uit parkeergelden (parkeerautomaten en sms- parkeren/app): 3.885.233,45 

euro 

2. De inkomsten parkeerretributies (binnenstad, blauwe zone en kiss en ride zones): 

1.858.054,46 euro reeds geïnd in 2022 



3. Het aantal parkeerretributies ( “            “       “           “           “         “ ):  

58.804 retributies 
 
Het antwoord op vraag 4 wordt u later bezorgd. 
 

Vraag 2083: Raadslid Stefaan Sintobin (13 januari 2023) 
 
Geweld tav overheidspersoneel 

 
Geweld, fysiek of verbaal tegen personeel (stad, OCMW, politie) moeten we ten alle tijden 
vermijden en voorkomen. Corona heeft de mensen echter extra prikkelbaar gemaakt. Maar ook 
hier geldt ‘meten is weten’. 
 
Vragen: 

- Hoeveel incidenten tav personeel  werden de afgelopen 5 jaar geregistreerd. Graag 
gedetailleerd overzicht stad, personeel en politie. 

- Graag opsplitsing fysiek – verbaal. Beschrijving van de incidenten 
- Hoe werd daar tegen opgetreden? 
- Hoe kunnen we dit zoveel mogelijk vermijden? 
- Krijgt het personeel hiervoor specifieke richtlijnen / opleiding? 

 

Antwoord 2083: 
 
Geweld tav overheidspersoneel 

 
- Hoeveel incidenten tav personeel werden de afgelopen 5 jaar geregistreerd. Graag 

gedetailleerd overzicht stad, personeel en politie. 
 

Datum Dienst Dienst (meer detail) Aantal incidenten 

gemeld 

2018.11.23 Huis van de 
Bruggeling 

Burgerzaken 1 incident 

2019.01.26 Conservatorium Ouder leerling 1 incident 

2019.05.18 Openbaar Domein Recyclagepark St-
Pieters 

1 incident 

2020.02.05 Openbaar Domein Bewonersvergadering 4 incidenten 

2020.05.20 Werk en Ondernemen Markten 1 incident 

2020.05.23 Werk en Ondernemen Markten 1 incident 

2020.05.27 Werk en Ondernemen Markten 1 incident 

2020.05.30 Werk en Ondernemen Markten 1 incident 

2020.12.16 Openbaar Domein Meldpunt secretariaat 1 incident 

2021.04.01 Preventie Gemeenschapswacht 1 incident 

2021.04.01 Preventie Gemeenschapswacht 1 incident 

2022.04.04 Openbaar Domein Recyclagepark 
Zeebrugge 

1 incident 

2022.05.13 Preventie Gemeenschapswacht 1 incident 

2022.12.30 Preventie Gemeenschapswacht 1 incident 

 
In 2023 gaat een nieuw digitaal meldingssysteem live zodat het voor alle medewerkers 
gemakkelijker wordt om agressie door derden te melden 
(evenals alle andere aspecten in kader van een gesprek met een vertrouwenspersoon).  
Via een webformulier geven medewerkers alle gegevens in, kunnen ze aanvinken of er een 
gesprek met een vertrouwenspersoon gewenst is en kunnen wij achterhalen of de identiteit 
van de externe officieel gekend is.  
Indien wel, dan verzenden wij een brief (zie verder). 



 
- Graag opsplitsing fysiek – verbaal. Beschrijving van de incidenten 

Allemaal verbale agressie. 

Corona had een negatief effect op verbale agressie naar medewerkers. 
Bv.: op de markten waren heel wat maatregelen, maatregelen waarop mensen niet altijd 
graag werden gewezen.  
Dat leidde soms tot eerder (verbaal) agressieve gedragingen.  
Hetzelfde geldt voor de gemeenschapswachten die burgers bv. attent moesten maken op het 
dragen van de mondmaskers. 

 
- Hoe werd daar tegen opgetreden? 

Indien de identiteit van de agressor gekend is, verzenden wij steeds in naam van de 
algemeen directeur een brief richting deze persoon.  
Vaak is er ook contact met de persoon in kwestie door een vertrouwenspersoon, indien de 
medewerker dat zelf ook wilt. 

 
- Hoe kunnen we dit zoveel mogelijk vermijden? 
 Wij leiden alle medewerkers op in klantgerichte dienstverlening en alle medewerkers die 

vaak in contact komen met burgers krijgen periodiek ook een opleiding omgaan met 
agressie.  
Wij spitsen ons erop toe dat medewerkers zelf professioneel en conflict vermijdend 
handelen. 

 
- Krijgt het personeel hiervoor specifieke richtlijnen / opleiding? 
 Een deel van het antwoord staat al bij het luik vermijden. Opleiding wordt gegeven, ook 

aangepast aan de medewerkers in kwestie (takenpakket).  
Wij hebben daarnaast ook onze EHBA (Eerste Hulp Bij Agressie) – folder die werd verspreid 
en ook op Intranet staat. 

 
Hieronder nog bijkomende info rond opleidingen P&O Team. 

 
 Alle administratief medewerkers kregen een opleiding klantgerichtheid met een luik 

omgaan met verbale agressie. 

 De front office medewerkers van cluster klant krijgen daarbovenop nog een 

uitgebreidere opleiding met o.a. een luik klachtenbehandeling.   

 Alle arbeiders en stadswachten kregen daarnaast een opleiding omgaan met agressie 

op maat van hun context.  

 Ook voor ploegbazen, de museumassistenten en bij sport werden er recent specifieke 

trajecten op maat gehouden rond omgaan met agressie.  

 Over dit onderwerp zit er ook een e-learning in ons aanbod. 

 Dit is ook een thema waarrond in de toekomst blijvend opleidingen zullen rond 

georganiseerd worden. 
 
Het antwoord m.b.t. politie en OCMW wordt u later bezorgd. 
 

Vraag 2084: Raadslid Geert Van Tieghem (13 januari 2023) 
 

Tussenkomsten en interpellaties gemeenteraad anno 2021-2022 

 

Nu het jaar 2022 ten einde is, mag ik vragen om de overzichten te vervolledigen tot en met 

december 22. 
Dan hebben we een mooi jaaroverzicht. 
 

Antwoord 2084: 
 

Tussenkomsten en interpellaties gemeenteraad anno 2021-2022 

 



In bijlage vindt u het vervolledigde overzicht van de interpellaties van 2021 en 2022. Het 
overzicht van tussenkomsten van 2021 en 2022 werd u reeds bezorgd als antwoord op 
schriftelijke vraag 22325 (zie ook bijlage). 
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23020 
bijlage-overzicht interpellaties Geert Van Tieghem 21 en 22.pdf

 


